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青岛大学英文授课本科专业预科课程
Information Sheet

申请指南
	Introduction

In order to help foreign students to join the basic courses of domestic undergraduate majors in a better condition, an undergraduate preparatory course in English teaching is set up according to the current situation of undergraduate majors offered by Qingdao University. Senior high school graduates who apply for an undergraduate degree in English are encouraged to enter the preparatory class after coming to China. The course is based on basic Chinese and basic knowledge of mathematics, physics and chemistry. The study period is two semesters. The completion Certificate of this pre-education programs will be the FAST PASS to the bachelor programs. MBBS and Software Engineering are available to apply in QU. You are welcome to apply to other Chinese universities. 
Semester Start and End Dates

Dec.10, 2018 – June.30, 2019
	项目简介
为帮助外国留学生更好地快速适应国内英文授课本科专业课程衔接，根据学校现有招收留学生英文授课本科专业设置情况，青岛大学设立英文授课本科专业预科项目。凡申请来我校攻读英文授课本科学位的高中毕业生，来华后鼓励先入预科班学习，课程内容为基础汉语和数理化基础知识，学习期限为2个学期。预科结束后，持预科阶段结业证可优先进行本校本科专业选报，本校可选报专业为MBBS和软件工程。持该结业证，也可选择山东省或国内其他高校。
学期时间：

2018年12月10日～2019年6月30日

	Application Due Date

Before November. 20, 2018
	申请时间：

2018年11月20日前

	Class Schedule

All classes take place 
Monday to Friday 8:30 a.m. – 12:20 a.m.

Class Structure                                                  
Chinese, Culture, Math, Physics, Chemistry
	上课时间：

周一～周五上午8:30－12:20（必修）

课程安排：
汉语，文化，数学，物理，化学

	Fees:

Application fee: 400 RMB 

Tuition fee: 10000 RMB

Books: Estimated 200 RMB

Dormitory Fee: 1000-1300 RMB/month

Insurance: 800 RMB
(See table below fee breakdown.)
	费用:

申请费：400元

学费：10000元

书费：约200元 

住宿费：约1000-1300元／月

保险费：800元



	Application Materials:

1、Application Form (Fill in online）

2、Clear photocopy of passport’s front page (Scan upload)

3、 High school diploma and transcript（No less than 75% average grade and no less than 70% in a single subject）(Scan upload)

4、Application fee of 400 RMB.（After the registration information is approved, the account will be sent by email to the registered email address.）
	申请材料：

1、 申请表（在线填写）
2、 护照复印件（扫描上传）
3、 高中毕业证和成绩单（平均成绩不低于75%，且单科成绩不低于70%）（扫描上传）
4、 申请费400元（待报名信息审核通过后，发送邮件告知缴费账号）

	Online application process:

1、 Please log in the foreign student application system of Qingdao university within the registration opening time:http://istudy.qdu.edu.cn/ 
register and truthfully fill in the information online. The major named “Pre-education for English-taught Bachelor Program” is available to choose. 
2、 After checking the registration information, please upload the proof of paying the registration fee.

3、 After confirming the fee voucher, we will issue the“E-offer”admission notice online. Please pay attention to the registration email reminder.
*If you are an applicant who is applying for scholarship, please refer to the corresponding scholarship notes. Continue filling up online after your application has been accepted. 
Scholarship:

The pre-applicants who can provide high school entrance examination scores (average score 80% or more) could apply for the scholarship (Free Tuition)
	网上申请流程：

1、 请在报名开放时间内，登录青岛大学外国留学生申请系统：
2、 报名信息通过审核后，请上传报名费缴纳凭证。" 
http://istudy.qdu.edu.cn/ 注册并如实在线填写信息。请选择专业名称“预科（英文授课本科）。
3、 报名信息通过审核后，请上传报名费缴纳凭证。

4、 在线发放预录取通知书，请关注注册邮箱提醒信息。

*奖学金申请者请参考对应类型的“奖学金须知”，在材料通过学院审核后完成在线申请。
奖学金：
平均成绩在80%以上者可申请奖学金，奖学金内容为免学费。

	The Admission Process and Obtaining a Visa:

Applicants with satisfactory applications will receive an “Admission Notice” and “Visa Application for International Students and Scholars to China (JW202 Form).” 
Please apply for an X1 visa at the Chinese Embassy or Consulate in your home country by using our materials. Please fill in the mailing address and related information correctly. For details of visa process please check with the Chinese Embassy or Consulate.
	录取: 

申请合格后，学校将发给申请人《录取通知

书》和《外国留学人员来华签证申请表》（JW202表），以便申请人申请来华学习（X1）签证。请务必正确填写邮寄地址及其相关信息。签证申请有关信息请咨询当地中国使领馆。

	Registration period:

Dec.10-11, 2018
All students must register in person at the Qingdao University International Student Office during this registration period.

Bachelor Programs in QU：
*MBBS (6-year program, 30000RMB/year)

*Software Engineering(4-year program, 20000RMB/year)

All the fees and scholarships will be same with the year enrolled.
	报到:

报到日期：预计2018年12月10-11日

具体信息请以录取通知书为准，请参照报到须知要求在来校报到。

青岛大学本科课程：
*MBBS（6年制，学费每年3万人民币）
*软件工程（4年制，学费每年2万人民币）
本科阶段学费奖学金政策等与当年奖学金政策一致。


	Contact Information:

International Students Office 

308 Ningxia Road, Qingdao, Shandong, China 266071 

Qingdao University  

E-mail: oip@qdu.edu.cn
Tel: (86) 532-85953863


	联系方式:

通讯地址：
青岛大学留学生办公室
山东省青岛市宁夏路308号266071

E-mail: oip@qdu.edu.cn
电话：(86) 532-85953863 

	We look forward to meeting you here at Qingdao University!
	

	
	


